



# CM Newsletter – JUL

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In June our children learned God made us for a reason, God is for you and me and thank you God for making us so wonderfully complex at Vacation Bible School (VBS).

This month the children will learn about God lovingly created people, no matter who we are or what we've done that God made us to have a relationship with Him when we believe in Jesus.

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

## Sunday Morning Message

7 / 02	Listening to God	<b>Numbers 22: 20 - 29</b>
7 / 09	People of God	<b>Numbers 26: 1 - 51</b>
7 / 16	Blessings from God	<b>Numbers 29: 12 - 38</b>
7 / 23	Orders from God	<b>Numbers 32: 28 - 33</b>
7 / 30	Forgiven by God	<b>Numbers 35: 16 - 34</b>

## Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Kids Rock! (Part 2)	"God made us to do good works." <b>Ephesians 2:10</b>
K – 5 <sup>th</sup> Graders	Gadgets & Gizmos Uniqueness	We are God's creation. He created us to belong to Christ Jesus. Now we can do good works. Long ago God prepared these works for us to do. <b>Ephesians 2:10</b> (NirV)

## Upcoming Events

7/9 on going	Starts to register for 2017-18 Children Sunday school, please go on Church website or register at CM Sign In / Out area every Sunday morning from 10 am – 1 pm.
--------------	---

Scan QR Code For Registration Form



# 兒童部月刊 – 7月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

在六月份的暑期聖經學校中, 孩童們學習 神 造我們 有美好的計劃, 上帝是幫助你我的, 謝謝 神創造我們如此奇妙美好!

這個月, 孩童們繼續學習 神慈愛地造人, 不論我們是誰? 我們做了什麼? 神造我們就是要我們與祂建立關係, 只要我們相信耶穌。

滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

## 主日信息

7 / 02	只能照 神的話去做	<b>民數記 22: 20 - 29</b>
7 / 09	計算百姓的人數	<b>民數記 26: 1 - 51</b>
7 / 16	要向 神守節 因祝福從 神而來	<b>民數記 29: 12 - 38</b>
7 / 23	遵守 神的 命令 (話語)	<b>民數記 32: 28 - 33</b>
7 / 30	神會 饒恕人們	<b>民數記 35: 16 - 34</b>

## 課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Kids Rock!(Part 2)	神造我們, 為要叫我們行善。 <b>以弗所書 2: 10</b>
幼稚園到五年級	Gadgets & Gizmos Uniqueness	我們原是他工作, 在基督耶穌裡造成的, 為要叫我們行善, 就是 神所預備叫我們行的。 <b>以弗所書 2: 10</b>

## 當月活動

7 / 9	開始在網上或在兒童簽進簽出處 (每主日早上十點到下午一點) 為 2017 - 18 兒童主日學註冊
-------	---

請掃描下方的註冊表單二維條碼





# CM Newsletter – JUL

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

## Kindergarten Teacher – Jenny Chuang

Greetings fellow parent! It is my honor to share some experience “hang-out” with your little ones. Yes, I like to use the words, “hang-out” rather than “teaching” because in our Kindergarten class, we hang-out by listening to Bible stories, doing crafts, play games, and just get to know about each other. As you know, it’s quite a challenge to get a 5-6 year old’s attention if you try to “teach” them for more than 15 minutes. So, I plan out all activities (including prayer time) in increments of approximately 8-10 minutes. If a certain activity is well accepted, then repeat. If I lose their attention 5 minutes into the activity, then move on to the next activity. It’s a good idea to plan more activities, like a magician (make sure you have enough bunnies or flowers to pull out of the hat!). Generally, just be flexible with these precious ones, otherwise it’ll be easy to not only lose your voice, but your sanity (LOL). Press on!

### Proverbs 22:6

Trains up a child in the way he should go; even when he is old he will not depart from it.



# 兒童部月刊 – 7月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

## 幼兒園老師 - Jenny Chuang

家長們平安! 很榮幸和你們分享兒童主日學之 - 「玩樂共享」時間。對一群五、六歲，精力旺盛的孩子們來說，這是教學時間，可能太沉重了。我們的「玩樂共享」時間包括: 聖經故事分享，畫畫/勞作，玩遊戲和重要的彼此認識，分享生活點滴。建議老師和家長們可以把時間分段為每一項活動訂為8分鐘左右 (盡量不超過10分鐘)，接受度高的活動可以重複，5分鐘內孩子們無法進入狀況就要進行下一個活動了。最好像魔術師一樣能拿出好玩的東西吸引他們的注意力。最後要建議家長/老師們要記得深呼吸，記得孩子們是我們主內弟妹喔

### 箴言 22：6

教養孩童，使他走當行的道，就是到老他也不偏離。

